
 

 

 

 

     ZÁPIS 

z jednání „U kulatého stolu“ 

Název:   Možnosti výsadby Vilémovská 

Termín:  20.9. 2021 v 18hod. 

Místo konání:  Vilémovská ul. 

Účast:   dle prezenční listiny 

 

Průběh jednání: 

Starosta Zbyněk Richter všechny zúčastněné přivítal, seznámil je s důvodem setkání a v krátkosti je 

informoval o procesu MA 21 v rámci kterého se dnešní jednání koná. V úvodu sdělil, že možnosti 

výsadeb stromů ve Vilémovské ul. jsou problematické, neboť jsou v uvažovaných místech výsadeb 

situovány inženýrské sítě. Bylo označeno cca 8 míst, kde by mohly být stromy vysazeny. Z diskuse 

vyplynulo, že výsadby stromů v této ulici by zlepšily vzhled i životní prostředí vzhledem k blízké rušné 

ul. Národních hrdinů. V této souvislosti byly přítomnými občany navrženy možnosti umístění stromů 

v kontejnerech, což by eliminovalo kolizi z inženýrskými sítěmi. Starosta dále doporučil, aby výběr 

taxonů byl zvolen v minimálních rozměrech, neboť větší stromy by mohly v husté obytné zástavbě činit 

problémy. V závěru bylo dohodnuto, že starosta prověří možnosti umístění stromů v balech na vhodných 

místech a zjistí též možnosti a cenové podmínky pro výsadby stromů v kontejnerech. Sdělil též, že MČ 

má v tomto případě omezené finanční možnosti, které musí dodržet a sdělil termín výsadeb, které by 

měly proběhnout na přelomu října a listopadu 2021. Za občany byla zvolena kontaktní osoba pro 

vzájemnou komunikaci se starostou MČ. Jednání proběhlo v klidné a přátelské atmosféře. 

 

Zapsal: 

Zbyněk Richter, 

starosta a politik Zdravé MČ Praha – Dolní Počernice 

 


